

MATTHEW YOXALL

Head of Securities Services Saudi Arabia



Matthew Yoxall joined BNP Paribas Investment Company ("BIC") in January 2026 as Head of Securities Services Saudi Arabia. He is responsible for leading client management activities and strengthening relationships with key institutional clients.

He joined the BNP Paribas Group in 2020 as Sales and Business Development Manager, and in 2023, became Head of Relationship Management and Client Services for the Securities Services business in the Middle East. Prior to this, he worked with international banks across Europe and the Middle East, focusing on large asset owners and managers.

With over twenty-five years of experience in securities services, Matthew holds a BSc in Accounting and Finance from the University of Birmingham.

ماثيو يوكسال

رئيس خدمات الأوراق المالية في المملكة العربية السعودية

انضمّ ماثيو يوكسال إلى شركة بي ان بي باريبا السعودية للاستثمار ("BIC") في يناير 2026 بمنصب رئيس خدمات الأوراق المالية في المملكة العربية السعودية. ويتولّى مسؤولية أنشطة إدارة علاقات العملاء وتعزيز العلاقات مع العملاء المؤسسين الرئيسيين.

بدأ مسيرته المهنية في مجموعة بي ان بي باريبا عام 2020 في منصب مدير تطوير الأعمال، ثمّ تولّى في عام 2023 منصب رئيس إدارة العلاقات وخدمات العملاء لقطاع خدمات الأوراق المالية في منطقة الشرق الأوسط. قبل ذلك، اكتسب ماثيو خبرته من خلال العمل مع عدد من البنوك الدولية في أوروبا والشرق الأوسط، مع التركيز على كبار مالكي الأصول ومديري الاستثمار.

يملك ماثيو خبرة تتجاوز خمسة وعشرين عاماً في مجال خدمات الأوراق المالية، وهو حاصل على درجة البكالوريوس في المحاسبة والمالية من جامعة برمنغهام.

BIOGRAPHY



BNP PARIBAS

The bank
for a changing
world